
Buy More. Save More.

Receive up to $1,200† in added instant rebates when you purchase a qualifying five piece kitchen suite (some products are excluded).  
See dealer for full terms & conditions or visit bosch-home.ca/en/special-offers for information on a qualifying suites.
Offer valid on purchases made between January 25 to March 13, 2024.
*Regular & bonus rebate values will vary depending on the amount of qualifying Bosch Appliance products purchased, see dealer  
or visit bosch-home.ca/en/special-offers for more information on what constitutes a qualifying kitchen suite & offer terms & conditions.
Laundry and storage drawers excluded from the buy more save more offer. Discontinued products and open box do not qualify. All images are for 
illustration only, actual may vary. See dealer for more information.
†See in-store for full terms and conditions.
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Buy 2 Appliances
SAVE $300

Buy 3 Appliances
SAVE $800

Buy 4 Appliances
SAVE $1,000

Buy 5 Appliances
SAVE $1,200



Achetez plus. Économisez plus.

Recevez jusqu’à 1 200 $† en rabais instantanés ajoutés à l’achat d’un ensemble de cuisine admissible de cinq unités (certains produits sont exclus). Rendez-
vous en magasin pour les modalités complètes ou visitez https://www.bosch-home.ca/fr/offres-speciales pour des informations sur les ensembles admissibles.
L’offre est valable sur les achats effectués entre le 25 janvier et le 13 mars 2024.
*Les valeurs des rabais réguliers et bonus varieront en fonction du montant des appareils admissibles Bosch achetés. Rendez-vous en magasin ou visitez 
https://www.bosch-home.ca/fr/offres-speciales pour plus d’informations sur ce qui constitue un ensemble de cuisine admissible ainsi que les modalités 
complètes de l’offre.
Les produits de lessive et les tiroirs de rangement sont exclus de l’offre « Achetez plus. Économisez plus. ». Les produits discontinués et les produits « boîte 
ouverte » ne sont pas admissibles. Toutes les images sont à des fins d’illustration uniquement, les vrais produits peuvent différer. Rendez-vous en magasin pour 
plus d’informations.
†Rendez-vous en magasin pour les modalités complètes.
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Achetez 2 appareils 
ÉCONOMISEZ 300 $

Achetez 3 appareils 
ÉCONOMISEZ 800 $

Achetez 4 appareils 
ÉCONOMISEZ 1 000 $

Achetez 5 appareils 
ÉCONOMISEZ 1 200 $
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